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ticia d ’alguna vacant i procurant que aquesta si
gui ocupada pels nostres companys.

Els nous companys que tôt j'ust han deixat les 
aules i que acuden al Sindicat al cap de pocs dies 
d’ésser metges, bé mereixen que hom miri per ells. 
Cal que des del primer moment trobin en el Sin
dicat tôt l’amor i auxili que n’esperen.

Un nou servei ha començat a organitzar-se dins 
del Sindicat i promet tenir igual eficacia que els 
altres que hem anat créant. Ens referim a l’Ofici- 
na Administrativa, que ja  té reglamentat el seu 
funcionament. A  ella acuden molts companys, 
principalment per a tramitacions de carácter fiscal 
i per al cobrament de crédits.

Tots els serveis de l’Oficina Administrativa ne- 
cessiten d ’una llarga organització fins a trobar la 
manera de practicar-los amb èxit. Bons résultats 
ha pogut ja  constatar el Comité de Représentants 
de Barcelona, que ha posât en peu i govema aques
ta Oficina.

En aquesta mateixa Assembla esperem crear 
ja  definitivament una nova filióla del Sindicat que 
neix en mig deis millors auguris: és la Coopera
tiva de Consum. El Conseil espera que aquesta 
filióla seguirá el mateix camí de totes les nostres 
organitzacions i que creixerà i s’anirà fent gran 
amb la rapidesa o lentitud que la práctica acon- 
selli i exigeixi.

També ha de néixer d’aquesta Assemblea la re
glamentario de la Caixa de Crédit. Freqüentment 
el Conseil, com abans hem dit, es veu en la né
cessitât d’atorgar préstecs per ajudar económi- 
cament a alguns companys. Fins ara, aqüestes 
atorgacions es feien sense cap reglamentació. Con
sideran que ha arribat el moment d ’estructurar 
aquest servei que amb el temps pot ésser utilíssim. 
En formular el projecte de Reglament, s’ha tin- 
gut en compte que la Caixa de Crédit sigui prin
cipalment sostinguila pels companys que s’acu- 
llen ais seus beneficis. S ’ha procurât igualment 
que l’ajuda que sia prestada a la Caixa del Sin
dicat no representi per a ell un risc.

Tenim encara un gran projecte que a tots ens 
afalaga des de fa molt temps i que aquest Con
seil ha estudiat amb gran serenitat i amb gran 
deteniment: el Casal del Metge. Es un projecte 
prou important, el del Casal del Metge, perqué no 
sigui sobrer el parlar-ne molt, abans de dur-lo a 

la práctica.
El dictamen que será sotmés avui a la vostra

consideració, ja  demostra prou clarament el seny 
amb qué s’orienta aquesta qitestió, seny que en 
aquests moments tots reclaman per la que ha 
d’ésser una de les obres cabdals del Sindicat. Com 
veureu, el dictamen alludit representa un gran pas 
envers la realització del Casal. T ot ho tindrem 
disposat per tirar endavant aquesta obra, així que 
les circumstáncies ho aconsellin.

Finalment, el Consell, acollint la iniciativa d’un 
bon company que s’ha distingit sempre peí seu en
tusiasme peí nostre Sindicat, va acordar i féu pú- 
blic des del B u t l l e t í  un projecte de conferencies 
científiques i professionals en tots el partits que 
ho soHicitessin. Aquesta idea responia al desig que 
sempre ha sentit el Consell i que suara us hem 
manifestat, d’estar en contacte amb tots els com
panys de Catalunya i d’aprofitar tota avinentesa 
per a departir amicalment amb ells sobre els nos- 
tres interessos científics i professionals. El Con
sell espera que aquesta idea será recollida per al
gún partit i que aviat podran ésser inaugurades 
aqüestes conferencies, que en l’ordre práctic po
den reportar-nos considerables avantatges, i que 
en l’ordre moral serán una bella manifestació de 
companyonia.

En repassar la nostra actuació, trobem dos fets 
importantíssims que hem de registrar amb la ma- 
jor satisfacció. L ’un representa l ’alliberar-nos 
d’una gran angoixa que pesava damunt de tots; 
i l ’altre és, sens dubte, el pas més gran que ha 
donat el Sindicat des de molt temps a aquesta 
part.

E l primer fet a qué ens referim és el sobressei- 
ment de la causa que es seguia contra la Junta 
Directiva del Sindicat que actuá en l’exercici de 
1923-1924. S ’ha fet justicia; s’ha proclamat el 
que havia de proclamar-se: que 1’actuació del Sin
dicat i de tots els seus Consells sempre ha estat 
honesta.

Seguint la iniciativa de la Comissió que per 
acord de la darrera Assemblea tenia cura d ’aquest 
procés, s’ha fet un quadro, que podem dir-ne d’ho- 
nor, on figuren els retrats de tots aquells companys 
que passaren dies d’inquietud peí servei que pres- 
taven a la nostra coHectivitat’.

L ’altre fet a qué ens referim, és l’entrada deis 
metges de Balears al nostre Sindicat. El Consell ha 
pogut ja  legalitzar la nostra actuació en aquelles 
illes i totseguit ha rebut l’adhesió d’elements re- 
presentatius deis companys de Mallorca i un gran


